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Kort referat fra bestyrelsesmødet den 29. september 2021 i Kulturhuset 

Deltagere: 

Bendt Grønborg 

Jens Jørn Pedersen 

Villy Aagaard 

Peter Ubbesen 

Lasse Breddam 

Ole Schwarz 

Afbud fra: 

Poul Dahl 

Ellen Høgh 

Ole Peter Jacobsen 

 

Dagsorden blev godkendt 

Referatet fra den 16 juni blev godkendt 

 

Tilbagemeldinger fra udvalgene: 

Cykelstien - Bendt havde haft kontakt til AK vedr.  2-1 vejen i Grindsted m .m   

Bendt har udsendt kopi af denne skrivelse til bestyrelsen) 

Det er vigtigt at vi får lavet 2-1 vejen i Grindsted 

Byudvikling: 

 Mosen - Ole Peter holder stierne. 

 Det Grønne hold - Fungere fint 

 Udstykninger – Vi håber at dette sker i 2022 – Der er kontakt herom til 

rådmanden 

 Gadekæret - Der er lovet at dette bliver oprenset 

Kunst og Kultur – Udvalget vil planlægge aktiviteter i januar 2022- Lasse: der 

skal planlægges i god tid hvis Kulturhuset skal bruges 
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Ungeudvalget- Vi planlægger ny Skaterbane og renovation af Multibanen 

Lokalhistorie – Intet nyt siden den flotte bog udkom (Poul og Ole f) 

Hjemmesiden – Kalenderen her skal bruges af alle foreninger – dette sker ikke 

p.t.  Ole tager dette problem med til næste møde i Pr-udvalget. 

Projekt Vandtårn - Vi mangler ca. ½ million - Håber at AK vil hjælpe os med 

disse penge. 

LAK – Fungere fint med ny formand (Leo) - Har en vigtig rolle i kommunale 

udvalg omkring landdistrikterne. 

PR. Udvalget – Har en god bred sammensætning - nyt møde er indkaldt i nov. 

Skoleudvalget - Der sker ikke noget - Ole har bedt om et møde i okt. eller nov. 

Status på økonomi - Jens Jørn oplyser at vi har 15.000,- kr. på vores konto. 

Generalforsamling den 25. oktober 

 Genvalg af: Poul, Bendt, Ole Peter og Ole s 

 Peter Ubbesen ønsker ikke genvalg 

 Suppleant: Hanne Ubbesen 

 Revisor og dirigent:  Lasse 

 Svend Klitgaard kommer som aftalt og fortæller om Hammer bakker 

 Tidsplan for selve generalforsamlingen er udsendt af Ole s 

 Poul skal have oplæg 

 Annonce:  Er lavet og sendt til VA 

 Bendt får lavet reklamer til vores byporte  

Status på antennesagen – Der er ikke sket noget 

Nyt fra Borgerforeningen – Info udsendt til bestyrelsen af Ole Peter 

Valgmøde - Aftalt til den 21. oktober i Kulturhuset – Der laves annonce til VA 

samt opslag på hjemmesiden. Bendt får lavet reklamer til vores byporte. Vigtigt 

at så mange som muligt kommer med spørgsmål til panelet 

Mål og visioner – God drøftelse - Bestyrelsen ønsker et borgermøde herom - 

drøftes på det kommende bestyrelsesmøde 

Næste møde - Den 17 november kl. 19.00 i Kulturhuset 

Referent: Ole S  


